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ADVIESRAAD BIBLIOTHEEK ASSENEDE

Verslag van de 8't" vergadering van de adviesraad op donderdag 13 oktober 2022

Aanwezigen: Brigitte Neyt, Viviane Plets, Leen Sierens, Chris Van Hoecke, Guido De Vilder, Pierre
Peeters
Sophie Stradiot: secretaris

Verontschuldigd: Paula Vinke, Johan Dirix, Marie-Jeanne Dankaart,
Chantal Bobelijn: schepen van Cultuur

1. Verslas van de voriee vergadering (17.01.20221

- Ontslag Saskia Clinckemaillie L5.10.202L: zonder bezwaar doorgevoerd op 17.OL2022 waardoor
advÍesraad weer rechtsgeldig is.

- Stavaza wijzigen statuten van de adviesraad + opstellen advies: aanpassing van artikel 3, 4 en

toevoeging van artikel 8b goed bevonden door adviesraad, waardoor toekomstig genderonevenwicht
vlug op te lossen is.

- Evaluatie najaar in de bibliotheek: Regiobib-campagne, voorleesweek, boekstartdag:
- Regiobib-campagne: er was een winnaar van de Facebookcampagne "De stoel". Er waren 34

inzendingen voor de kleurplaten waarvan 2 winnaars uitgetrokken werden. Naast de

inzendingen van de scholen zeer weinig reacties ontvangen.
- voorleesweek: niet doorgegaan
- boekstartdag: workshop door lnge Umans is niet doorgegaan, activiteit boekjes en koekjes
wel doorgegaan, klein en zeer jong publiek maar wel enthousiaste deelnemers.

- Voorjaar in de bibliotheek: start Open+, jeugdboekenmaand:
- Open+: gestart in februari 2022, nadat het probleem met vergrendeling deur is opgelost.
- jeugdboekenmaand 2O22: alle auteursvoorlezingen (4 verschillende auteurs) en de

voorstelling "Het beste van Annie" zijn succesvol door gegaan.

- Diversen:
- vraag van Chris Van Hoecke: fietsenstalling aan ingang van de bibliotheek is een feit.
- Nancy gaf cijfermateriaal voor 2027, over actÍeve leden en aantal uitleningen/ verlengingen.

Het verslag is goedgekeurd zonder aanvullingen

2. Afwezieheid Paula Vinke
Er is een rechtzetting nodig. Paula Vinke was verontschuldigd en niet verhuisd dus ontslag is niet
nodig.

3. Stavaza bibpersoneel FTE en herverdeling functies/taken

Na het overlíjden van Nancy Vercamer, zijn we gedurende de maand juni overgegaan naar een
noodorganisatie met als hoofd Algemeen Directeur Frederic Willems.

Nffi
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Sinds 22.06.2O22is er officieelovergegaan naar 4 personeelsleden die al hun uren presteerden in de

bibliotheek en ontheven werden van hun prestaties voor de dienst Vrije Tijd.
We zijn uiteindelijk maar 3 uren verloren ten opzichte van de oorspronkelijke situatie.
Hieronder het overzicht van de bezetting en het totaal aantal uren dienstprestatie over de maanden
juni tot en met oktober 2022.

Periode Naam Functie Uren Totaal
aa nta I

uren

Voor
05.06.2022

Nancy Vercamer Bibliothecaris 38 136.5

Sophie Stradiot Administratief medewerker
bibliotheek / 12 uren bijspringen voor
Vriie Tiid

19+I2

Bruno De Canne Adm inistratief medewerker
bibliotheek / 19 uren bijspringen voor
VrÍje Tijd

L9+19

Hilde Boelaert Bibliotheek-assiste nt 31

Sybille Van de Schoor Bibliotheek-assiste nt 29.5

os.06.2022

oL.o7.2022

Sophie Stradiot Administratief medewerker
bibliotheek

31 129.5

Bruno De Canne Administratief medewerker
bibliotheek

38

Hilde Boelaert Bi bl iotheek-assiste nt 31"

Sybille Van de Schoor Bi bl iotheek-assiste nt 29.5

o!.o7.2022

01.o9.2022

Sophie Stradiot Ad ministratief medewerker
bibliotheek

38 136.5

Bruno De Canne Ad ministratief medewerker
bibliotheek

38

Hilde Boelaert Bibl iotheek-assÍstent 3T

Sybille Van de Schoor Bibliotheek-assistent 29.5

01'09.2022

01,.ro.2022

Sophie Stradiot Waarnemend biblÍothecaris 35 133.5

Bruno De Canne Administratief medewerker
Bibliotheek

38

Hilde Boelaert Bibliotheek-assistent 31_

Sybille Van de Schoor Bibliotheek-assistent 29.5

Vanaf
or.10.2022

Sophie Stradiot Waa rnemend bibliotheca ris 35 133.5

Bruno De Canne Administratief medewerker
Bibliotheek

35

Hilde Boelaert Bibliotheek-assiste nt 34

Sybille Van de Schoor Bi bliotheek-assiste nt 29.5

De vraag werd gesteld door Brigitte of we het reeds voelen dat we 3 uur minder hebben. De 3 uur
verlies voelen we op zich niet, maar wat wel een groot verschil geeft, is dat we maar met 4 personen

zijn en dat het direct een grote impact heeft op de werkverdeling als iemand afwezig is door ziekte of
verlof. We krijgen hulp van vrijwilligers: lngrid Van den Berghe en Carine Christiaen helpen of zullen
helpen op regelmatige basis of taakspecifiek zoals het maken van de leeskoffers voor de scholen in

de deelgemeenten. Ook voor activiteiten of evenementen (Voorleesweek, Open Bibdag) mogen we
rekenen op veel vrijwilligers. Chris biedt opnieuw haar diensten aan als vrijwilligster en dat wordt
aanvaard. Er zal bekeken worden wanneer extra hulp nodig is.
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Guido vroeg verduidelijking over de functie "waarnemend bibliothecaris". Sophie is initieel
aangeworven als een medewerker op niveau C en om bibliothecaris te worden is dat een verhoging
van 2 niveaus en dat kan enkel overbrugd worden als de aanwerving verloopt via een openbaar
examen. De eerste 6 maanden zijn een proefperiode, nadien wordt geëvalueerd of een verlenging
van 6 maanden mogelijk is. Na die eerste 6 maanden moet de aarlwervingsprocedure voor de

vacante functie van bibliothecaris opgestart worden. Niet later dan 1-.09.2023 moet de effectieve
aanwerving met openbaar examen plaatsvinden.

3. Stavaza gebouw en afwerking
Lopende werken

o Verduistering leesruimte: de lichtinval vanuit de ramen bovenaan de leesruimte is te
fel om iets te kunnen zien op het intrekbare scherm. Om voldoende te kunnen zien op
het scherm moet er een volledige verduistering zijn. De offertes voor rolgordijnen zijn
aangevraagd, de opmetingen zijn uitgevoerd.

o Verlichting fietsenstalling: de verlichting zal waarschijnlijk meegenomen worden met
de andere werken aan en rond de fietsenstalling.

. Antislip voordeur (al 2 valpartijen en minstens 1 bijna val): het materiaal waaruit de
vloer gemaakt is, heeft een verkeerde samenstelling waardoor die niet vanzelf
verruwd is na een maand. Dit zou onder de garantie moeten vallen ; de firma is

herhaaldelijk gecontacteerd om dit te herstellen. Een noodoplossing kan zijn om er
rubber matten te leggen totdat de werken uitgevoerd kunnen worden. De werken
staan momenteel gepland op 27.70.2022.

. Magneetmuur: de laatste dekkÍngslaag moet nog gezet worden op de muur in de

foyer. Momenteel is de muur al magnetisch maar de verf geeft zwart af. Er zijn
afspraken gemaakt over de nodige afwerking, alleen de uitvoering van de werken

. moet nog gebeuren.
Afgewerkt

o Rekken: de biblioteekrekken zijn allemaal geplaatst met de gewenste afwerking van
zijpanelen, boekuitstalrekjes en uitstalplanken.

. Herstelling folie glaspartij: bij de verbouwing was er schade aan een UV-werende
folie op de oude ramen. Dit is vervangen door een nieuwe UV-werende folie.

r Plaatsing fietsenstalling: de fietsenstalling is gezet en het slot is te bedienen met een

sleutel die in een sleutelkastje bewaard wordt.
o Plaatsing evacuatieplannen - rondgang brandweer: de rondgang van de brandweer

is succesvol uitgevoerd en de evacuatieplannen, het laatste ontbrekende item zijn
gemaakt en opgehangen.

o Vergrendeling binnendeuren: de deuren die te bedienen zijn met een toegangsbadge
hebben een deurknop gekregen in plaats van een deurklink,

r Afwerking toiletten en keuken: de water- en elektriciteitsvoorzieningen in keuken en

toiletten zijn in orde. Ook alle ontbrekende afwerkingen zijn uitgevoerd.
Aangevraagd

. . Nooduitgang via fietsenstalling: de nooduitgang vanuit de bibliotheek zelf moet
uitkomen op straat. Hierdoor moet de fietsenstalling aangepast worden. Er zal een
verhard pad in de achtertuin komen om zo een rolstoelvriendelijke nooduitgang te
hebben. De verlichting van de vluchtweg zal ook uitgevoerd worden.

r Waterlek aan achterste schuine ramen. het houtwerk rond de oude ramen is aan een

opknapbeurt toe. Door de slechte staat van het houtwerk is de dichting rond de
ramen gecompromitteerd en hebben we momenteel insijpelend regenwater
achteraan in de bibliotheek. Het extra opkitten van de schuine ramen achteraan in

de bibliotheek is aangevraagd om de lekken te dichten en waterschade te vermijden.
Het systematisch aanpakken van het houtwerk zal een meerjarenplan worden. Chris
suggereerde om dan ineens voor te stellen om het enkel glas door dubbel glas te
vervangen.
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a Airco: er is budget voorzien om tegen de zomer van 2023 airco te hebben in de

bibliotheek. Dit zou met 2 à 3 mobiele units zijn die verspreid geïnstalleerd worden in

de bibliotheek.

Guido maakte melding dat de verlichting boven de boekenrekken het zicht op de

bovenste planken belemmert. Het licht schijnt recht in de ogen en geven schaduw op

verkeerde plaatsen. Bij de inrichting van de bibliotheek hebben we gemerkt dat op

de plannen de boekenrekken onder de verlichtingsbalken getekend zijn. Hierdoor is

het gangpad dan verlicht maar de boeken zelf staan in de schaduw. We hebben de

rekken dan in de mate van het mogelijk wat verschoven om een beter zicht te
hebben. Sommige rekken blijven slecht belicht. We zullen onderzoeken of we de

verlichting niet zelf kunnen versteken in de voorziene frames. De frames zelf zijn niet
gemakkelijk te verhangen.

Guido gaf aan dat de verlichting tijdens de Open+ een verkeerd signaal geeft aan de

bevolking. Nu er gevraagd wordt om te besparen, lijkt het niet logisch dat de

bibliotheek steeds tot 22.00 uur helverlicht blijft. Het gemeentebestuur heeft reeds

gevraagd om te onderzoeken of we het met minder licht kunnen doen.

Chris deed navraag of de teller aan ons toegangspoortje wel goed dienst doet.
lnitieel merkten we op dat die veel meer bezoekers aangaf dan dat er effectief volk
over de vloer kwam. Nu dat we enkel tellen tijdens onze openingsuren, dat we erop
letten dat de klassen vlot doorschuiven en dat er geen leerlingen tussen de poortjes

blijven staan, zijn de cijfers nauwkeuriger. We hebben ook een tijd in de voormiddag
geturfd en die cijfers lagen vrij dicht bij elkaar.

Chris vroeg naar cijfers van bijvoorbeeld aantal uitleningen. Sophie heeft deze cijfers
momenteel nog niet uit het systeem gehaald. Ze gaal daar verder aan werken om

tegen het einde van het jaar de jaarlijkse cijfers te kunnen voorleggen.

Aan te vragen
a

a

a

o

- Februari:
4.Terueblik sinds ve rhuis naar Soortstraat

Opstart Open+: op 30.09.2022 telden we L82 inschrijvingen. Sinds de opstart tot
3O.O9.2022 zijn er 332 bezoeken geweest. Dat is een gemiddelde van 2 bezoekers per

dag. Het valt op dat de drukstbezochte dagen feestdagen zijn zoals vb. 15 augustus.

Start uitlenen van Games, PS4 en Nintendo Switch: na de eerste week waren alle 15

Switch-spelletjes uitgeleend. De PS4-spelletjes worden ook uitgeleend maar die zijn

iets minder populair.
- Maart:

Jeugdboekenmaand'Helden en Schurken':
o De bibliotheek organÍseerde auteurslezingen in de scholen van de

deelgemeenten voor het 1't" tot en met het 4d" leerjaar. Voor het eerste jaar

heeft de bibliotheek ook een auteurslezing gehouden in Kiempunt
(provincíaal bijzonder onderwijs).

o ln Klein-Assenede was er de voorstelling van Frank Cools over Annie; in de

Bijenkorf voor het l-'t" tot en met het 4du leerjaar.
o ln de bibliotheek hebben we een bibsterspel aangeboden aan het 5d" en 6d"

leerjaar. Het bibsterspel is een creatieve manier van leren omgaan met de

catalogus en van materialen zoeken in de bibliotheek. Met behulp van een

tablet per maximum 5 kindjes lossen de kinderen vragen op. Per correct
antwoord krijgt het groepje likes op fictieve social media platformen. 3
klassen hebben ingetekend voor het spel.

-April:
a

a

De bibliotheek startte een facebookpagina "Bib Assenede"

We organiseerden het leesjuryfeest voor groep L-2inZelzate. 19 van de 29 lezertjes

in die groepen waren aanwezig op het feest.

a

a
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-juni:

-juli:

-augustus:

a

a

a

a

a

a

We organiseerden het leesjuryfeest groep 3-4 in Assenede. 12 van de 21- lezertjes
waren aanwezig op het feest + 2 kindjes van Zelzate + 2 kindjes van Kaprijke + 6

kindjes van Wachtebeke. ln totaal waren er 22 kindjes aanwezig. Naast smullen van
veel lekkers en het dansen konden de kindjes genieten van een workshop of een
boekvoo rstel ling va n a ute ur Ba rba ra Rottiers.

De bibliotheek lanceerde zijn eerste tekenwedstrijd: "Floris ende Blancefloer". Er

waren 66 inzendingen dankzij de medewerking van het kunstatelier van Mieke
Mechelinck en de medewerking van 1 klas van de Wegwijzer.
Jammer genoeg hebben we het project "verrassingen in je valies" moeten aflassen

Dit wegens gebrek aan tijd voor de voorbereidende administratie.

Op de Open Bibdag hebben we ongeveer 180 ijsjes verkocht. De voorleessessie
gegeven door Hilde Rogge had ongeveer 15 kindjes als toeschouwers en de

begeleiders mochten ook meeluisteren waardoor de sessie helemaal volboekt was.

Het muziêkoptreden van Dida Castro Gonzales en Jelle Vastershaeghe, een concert
Jazz, trok minstens 50 luisteraars aan die zeer enthousiast waren over het optreden.
De prijsuitreiking van de tekenwedstrijd "Floris ende Blancefloer" had minstens 20

toeschouwers. De oude boekenverkoop bracht ongeveer 960 euro op.
De vraag werd gesteld wat er met de overschot van de oude boeken is gebeurd. De

bibliotheek bewaart de overschot tot de volgende oude boekenverkoop. We spelen
met de idee om een kleinschalige, permanente verkoop van boeken te organiseren in
de bibliotheek. Dit moet nog voorgelegd worden. Sophie gaf ook aan dat we oude
boeken geschonken hebben aan de beheerders van de boekenruilkastjes in de

deelgemeenten.
Opening poëzieroute "Chaussée des Art". De bibliotheek heeft hieraan deelgenomen
door de leesruimte in te richten tot een podium waar de voordracht van de poëzie

met muzikale begeleiding kon plaatsvinden. Dit was voor een select publièk.

Op 1 augustus startte de bibliotheek met de leesjury 2022-2023. Op 30.09.2022
waren er 82 lezertjes ingeschreven. 4 kleuterklassen van Klein- en Groot-Assenede
hebben zich ingeschreven om klassikaal deel te nemen.

We gaven in samenwerking met Gezinsbond Assenede en Huis van het Kind

Assenede een boekvoorstelling van Nele Reynders. Er waren 52 aanwezigen. Nele

Reynders is een inwoonster van Assenede die 2 prentenboeken heeft geschreven. De

thema's van haar prentenboeken zijn depressie en autisme. Het doel van Nele is
taboe weghalen en de onderwerpen bespreekbaar te maken. Met de

boekvoorstelling gaven we haar de kans om voor het eerst een voorstelling te geven

en dus een eerste stap te zetten in haar ambitie om mensen te verenigen en samen
gevoeligere onderwerpen bespreekbaar te maken.

We starten met een Booktok op het TikTok-kanaal. Dit kanaal gebruiken we om de

doelgroep te bereiken die niet meer op Facebook of op lnstagram zit.

We zijn actief begonnen met het opstellen van promotiestandjes. Dit is een

eenvoudige en creatieve manier om de beleving tijdens een bibliotheekbezoek te
verhogen, om boeken in de kijker te zetten en om ons publiek te informeren over
speciale gebeurtenissen of specifieke thema's aan te kaarten. Een foto of een filmpje
van zo'n standje geeft direct ook materiaal voor op onze socials. ln september
hebben we een standje rond het overlijden van de Queen gehad en over de

verfilming van het leven van Marilyn Monroe..

We hebben het mediawijs bibsteren, nieuwe naam voor het bibsterspel, moeten
aflassen dat gepland stond voor het 5d" leerjaar.

-september:
a

a

a

o
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a We maakten promotiestandjes over het Filmfestival in Gent, over Halloween en een

stand waar we winnaars van literatuurprijzen verzamelen, inclusief auteurs die op

een shortlist van een literaire prijs staan of hebben gestaan.

De leden van de adviesraad waren onder de indruk van wat we afgelopen periode gedaan hebben. Er

werd wel aangegeven dat we beter kenbaar moeten maken hoe de bibliotheekgebruikers ons

kunnen volgen op Facebook en Booktok. Sophie meldde dat er een artikel zal komen in de Belleman

eens we het lnstagram kanaal ook hebben opgestart.
Er werd ook aangegeven dat we kenbaarder moeten maken wat we doen om van de bibliotheek een

belevenisbibliotheek te maken.

itblik aan de hand

- Hieronder in het kort de activiteiten die we graag zouden willen realiseren in de toekomst maar

waarvoor we nog geen datum hebben:
r Leesclub/filmclub - georganiseerd in de bibliotheek en waarbij iedereen welkom is.

r Coderdojo - sessies met een bepaalde frequentie waarbij we jongeren

mediavaa rdigheden bijbrengen.
o Lunchen in de bibliotheek- een kleinere activiteit op woensdagnamiddag, direct na

school, mogelijks te koppelen aan een leesclub van de jeugd.
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Maand Activiteit
Oktober Enquête via studenten door hogeschool Gent kaderend in het

kwantitatieve onderzoek naar de haalbaarheid en de voordelen van de

regiobib Meetjesland

a

November o Voorleesweek:planning
o voorlezen in scholen in deelgemeenten door vrijwilligers
o voorlezen in bibliotheek door vrijwilligers voor scholen van

Klein-Assenede
o voorlezen woensdagnamiddag in bibliotheek (vrijwilliger of

personeel)
r Mediawijs bibsteren: 6d" leerjaar
o Focusgroep: een babbel geregisseerd door dezelfde studenten van de

hogeschool Gent om de enquête en het onderzoek aan te vullen.
r Promotiestandje: Sinterklaas - Kerstmis
o Comeet nodigt de gemeentebesturen uit om de regiobib te bespreken

December

Januari o Mediawijs bibsteren: 1-'t" leerjaar
o Poëzieweek: weesgedichten + fietsroute + wedstrijdje + integratie

poëziepanelen
o Uitslag rapport onderzoek door hogeschool Gent

Februari Mediawijs bibsteren: 2d" leerjaara

Maart JBM met als thema GELUKa

Vroegste datum tot instappen naar een regiobibaApril

Mei r Leesjuryfeest met Wachtebeke en Kaprijke
r Lancering tekenwedstrijd "Fantasy Nancy"
o Mediawijs bibsteren: 3d" leerjaar

Juni Mediawijs bibsteren : 4d" leerjaara

Juli Feestelijke start van de zomer met zomerkermis?a

Augustus Opstart Leesjurya

September
Oktober r Oude boekenverkoop gelijktijdig met de winterkermis?

o Mediawijs bibsteren: 5d" leerjaar

November r Voorleesweek
r Mediawiis bibsteren: 6d" leerjaar

December



o Slapen in de bibliotheek (Halloween actie)
o Actieve partners zoeken en in gesprek gaan om zo elkaars noden te leren kennen en

daaruit win-win en positieve samenwerkingen te laten ontstaan. Viviane haalde aan

dat de wereldwinkel altijd een partner is geweest en dus ook een partner wil blijven
Eerder werd er ook al samengewerkt met het Davidsfonds en de Gezinsbond. Een

gesprek met het dienstencentrum staat op de agenda.
o ln 2024 is het een jubileumjaar voor Assenede en de bibliotheek zal binnen haar

mogelijkheden hieraan meewerken.

5. Diversen

- Brigitte stelde voor om een ideeënbus in de bibliotheek te zetten om zo te polsen naar de noden en

wensen van de bibliotheekgebruikers.
- Viviane haalde aan dat de wereldwinkel altijd een partner is geweest en dus ook een partner wil
blijven bijvoorbeeld voor catering bij een activiteit of een promotiestandje aanbieden.
- Chris vroeg naar de ontbrekende jaarverslagen. Sinds 2019 zijn deze niet meer doorgegeven aan de
adviesraad. Sophie gaf aan dat het sinds het nieuwe beleid van 2019 geen verplichting meer zou zijn.
Hoe het exact in elkaar zit, zal Sophie verder onderzoeken.
- Leen haalde aan dat een leerkracht van de school van Oosteeklo aangaf dat ze graag vaker op
bezoek zouden willen komen in de bibliotheek. Die leerkracht gaf aan dat de kinderen niet echt goed

weten wat een bibliotheek is en hoe deze werkt. Het probleem met de scholen in de deelgemeenten
is het vervoer. De klassen worden alleszins telkens uitgenodigd en voor de JBM en de voorleesweek
gaan wij steevast zelf naar de scholen. We werken er zeker aan om in gesprek te gaan met de directie
en de leesleerkrachten om zo de noden van de scholen goed in kaart te houden. Er werd
gesuggereerd om eens te horen bij het gemeentebestuur of er mogelijkse tussenkomsten zijn voor
vervoer naar de bibliotheek.
- Guido had geen aanvulling te doen.

Naar aanleiding van het plannen van de volgende bijeenkomst van de adviesraad werd er gevraagd

wanneer de begroting zou worden besproken: Momenteel is het gemeentebestuur de budgetten aan

het goedkeuren dus is het te laat voor het voorleggen. Het zal dan tijdens de volgende bijeenkomst
aan bod komen als verslag van de genomen beslissing. ln2023 zal de begroting dan weer eerst
voorgelegd worden in de bijeenkomst vlak voor of na de zomermaanden.
Er werd ook nagekeken of het een verplichting is om 3 keer op een jaar samen te komen met de

adviesraad.
De volgende bijeenkomst werd gezet op maandag 23.01..2023.

Namens de adviesraad voor de bibliotheek

')

Sophie Strad
secretaris

Brigitte Neyt
voorzitter
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